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P r o t o k ó ł    Nr  XLI/2022 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

z  dnia  31  sierpnia  2022  roku 

odbytej w sali ośrodka wczasowego 
nad Jeziorem Mochel w Kamieniu Krajeńskim 

w godzinach od 930 do 1230 

 
Otwarcia XLI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim dokonał 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XLI sesji 
uczestniczy 14 radnych (jeden radny dołączył w trakcie obrad), co stanowi 
quorum uprawniające Radę Miejską do podejmowania uchwał.  

Następnie powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji oraz 
przedstawił proponowany porządek obrad.  
 

Porządek obrad XLI Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim:     
1. Otwarcie sesji: 

    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 
 

2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej. 
 
3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 
4. Informacja na temat oświaty w Gminie Kamień Krajeński.  

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia przez Gminę Kamień 
Krajeński zadania publicznego polegającego na organizacji 

publicznego transportu zbiorowego na liniach komunikacyjnych 
przebiegających na terenie Gminy Kamień Krajeński. 

 a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGZUO 
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XLI/289/2022 

 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 

w Rodzinie w Gminie Kamień Krajeński na lata 2022 – 2026.   
 a/ wprowadzenie do tematu – Dyrektor MGOPS 

                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XLI/290/2022 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 

wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury             
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz 
informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za              

I półrocze 2022 r.   
 a/ wprowadzenie do tematu – Burmistrz 
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                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XLI/291/2022 
 

8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XLI/292/2022  
 

9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 

na rok 2022.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

                b/ dyskusja 

                c/ podjęcie uchwały Nr XLI/293/2022   
 

10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji 
spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji            
i sposobu jej rozliczania.   

 a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik  
                b/ dyskusja 
                c/ podjęcie uchwały Nr XLI/294/2022 

 
11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 
12. Zamknięcie obrad sesji.    

 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem przedstawionego 
porządku obrad (imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu           

z sesji).   
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XLI sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 

obrad.      

Ad.2. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej. 

Radni jednogłośnie 14 głosami za przyjęciem protokołu z XL sesji Rady 
Miejskiej.  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 
protokołu z sesji. 

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
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Ad. 4. Informację na temat oświaty w gminie Kamień Krajeński 

przedstawiła Dyrektor Miejsko – Gminnego Zespołu Usług Oświatowych 
w Kamieniu Krajeńskim – Joanna Miotk.   

Następnie informacje na temat funkcjonowania szkół w minionym 
roku szkolnym oraz stanu przygotowania do roku szkolnego 2022/2023 
przedstawili dyrektorzy szkół: w Zamartem, Dużej Cerkwicy oraz 

Kamieniu Krajeńskim.  
 
Radny Sebastian Skaja podziękował dyrektorom za ciężką pracę. Zwrócił 

uwagę na pojawiające się z dnia na dzień zmiany w oświacie. Podziękował 

również dyrektor szkoły w Kamieniu Krajeńskim, dyrektor MGZUO oraz 

Burmistrzowi za klasę integracyjną. Podkreślił, że jest to bardzo ważne, aby 

była chociaż jedna taka klasa w każdej gminie. Dzięki takiej klasie dzieci 

czują się lepiej, uczą się empatii, poznają się wzajemnie. Nie czują się 

wykluczone i odrzucone. Podkreślił, że życie szkole jest coraz trudniejsze,                

a dzieci po nauczaniu zdalnym wróciły z problemami emocjonalnymi.               

W klasie integracyjnej każdy ma wsparcie. Jest nauczyciel wspomagający. 

Zwrócił się z apelem do rodziców, aby nie bać się puszczać dzieci do takiej 

klasy, ponieważ dziecko w klasie integracyjnej może tylko i wyłącznie zyskać.     

 

Radny Jacek Kucharski podziękował dyrektorom za zaangażowanie                       

w wychowanie dzieci. Na komisjach zwrócona została uwaga na trudność               

w komunikacji z rodzicami. Podkreślił, że druga strona również odczuwa 

jakieś trudności. Stwierdził, że zapewne prawda leży gdzieś pośrodku. 

Podkreślił, że jak odbywa się spotkanie to nikt nie ma pytań, a potem na 

forach internetowych zamieszczane są uwagi i zarzuty. Poprosił o czynienie 

starań, aby budować relację z rodzicami i organizować jak najwięcej spotkań. 

W nadchodzącym roku szkolnym życzył samych sukcesów i jak najmniej 

problemów.   

 

Radna Ewa Wiese pogratulowała dyrektorom szkół osiągnięć w minionym 

roku szkolnym. W nadchodzącym roku szkolnym życzyła zdrowia                      

i wytrwałości.  

 Następnie zapytała kiedy dzieci otrzymają laptopy z programu dla gmin 

popegeerowskich.    

 

Burmistrz Wojciech Głomski podziękował dyrektorom za współpracę. 

Podkreślił, że wspólnie rozwiązywanych jest sporo trudnych spraw co 

przekłada się na współpracę samorządu z oświatą. Liczy na dalszą dobrą 

współpracę.  

 Odnośnie laptopów poinformował, że jest to w trakcie rozstrzygnięcia             

i laptopy powinny niebawem trafić do dzieci.  

 



4 

 

Dyrektor MGZUO Joanna Miotk zwróciła uwagę, że klasa integracyjna jest 

również w szkole w Zamartem.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji przystąpiono do następnego punktu obrad.  

 

Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Zespołu Usług Oświatowych w Kamieniu Krajeńskim – Joanna Miotk.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XLI/289/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2022 roku w sprawie powierzenia przez Gminę Kamień Krajeński 
zadania publicznego polegającego na organizacji publicznego transportu 
zbiorowego na liniach komunikacyjnych przebiegających na terenie Gminy 
Kamień Krajeński, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Następnie ogłoszona została 15-minutowa przerwa.  

 

Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim – Beata Błoch.  

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLI/290/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2022 roku w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy                     
w Rodzinie w Gminie Kamień Krajeński na lata 2022 – 2026, podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 

wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury             
i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji 

o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 
2022 r.   

 
Ad. a/ wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik – Piotr Gustyn. 
    

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz 
Warylak odczytał uchwałę Nr 4/I/2022 Składu Orzekającego Nr                           

1 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 24 sierpnia 2022 r.           
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w sprawie wydania opinii o przedłożonej przez Burmistrza Kamienia 

Krajeńskiego informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 
2022 r.   

 
Ad. b/ dyskusja 
 

Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że dyskusja na temat inwestycji 
toczyła się podczas komisji. Stwierdziła, że sporo z tych inwestycji było na 
zerowym poziomie, ale dotyczy to półrocza, a podsumowanie nastąpi pod 

koniec roku. Zapytała o dwie inwestycje, na które na komisjach radni nie 
uzyskali wystarczającej odpowiedzi. Chodzi o inwestycję na ul. Polnej do ul. 

Strzeleckiej. Stwierdziła, że otrzymuje sprzeczne komunikaty. Zapytała            
o status tej inwestycji i czy jest ona zagrożona, a jeśli nie to kiedy rozpocznie 
się realizacja.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że inwestycja ta jest cały czas 

realizowana. Następuje podział i wydzielenie gruntów pod drogę. Projekty są 
aktualnie wykonywane i gmina będzie przygotowywać się do przetargu.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że jest jakaś strategia i są jakieś plany, 
ale czy już wiadomo kiedy ta inwestycja ruszy.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że wszystko zależy od tego jak 
uda się spiąć inwestycję projektowo. Następnie wskazał na pozwolenie na 

budowę. Po tym gmina składać będzie montaż finansowy i przystąpi do 
przetargu.  
 

Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że dalej nic nie wiadomo. 
 Następnie zapytała o drugą inwestycję – ul. Spokojna w Dąbrówce. Na 

komisjach padło pytanie czy ta inwestycja będzie realizowana, ale otrzymała 
trochę niepoważną odpowiedź cyt. „Dobrze by było”. Podkreśliła, że oczekuje 
poważnej odpowiedzi co z tą inwestycją.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski stwierdził, że odpowiedział bardzo poważnie              
i dalej tak odpowiada. Kwota w wysokości 74 tys. zł zostanie wykorzystana 

tak jak zostało to ujęte w budżecie. Poinformował, że w związku                      
z pojawieniem się takiej możliwości gmina chce złożyć na tę drogę wniosek  

w ramach Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Jeżeli uzyskane zostałoby 
dofinansowanie to wykonana mogłaby zostać całość zgodnie                               
z dokumentacją. Nie jest ta inwestycja zagrożona. Za środki przeznaczone               

w tym roku na wykonawstwo zostanie zakupiony materiał na drogi                      
w Dąbrówce.     
 

Radna Natalia Marciniak zapytała kiedy będzie składany wniosek. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że już jest złożony.  
 
Radna Natalia Marciniak zapytała kiedy można spodziewać się odpowiedzi. 
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że trzeba zapytać o to Premiera.   

 
Ad. c/ Uchwała Nr XLI/291/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim                   

z dnia 31 sierpnia 2022 roku w sprawie przyjęcia informacji o przebiegu 
wykonania budżetu Gminy Kamień Krajeński, informacji o przebiegu 
wykonania planów finansowych samorządowych instytucji kultury                      

i samodzielnego publicznego zakładu opieki zdrowotnej oraz informacji                   
o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej za I półrocze 2022 r.   
     Głosowanie: Radni obecni na sesji głosowali jednogłośnie 15 głosami za 

przyjęciem informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Kamień 
Krajeński, informacji o przebiegu wykonania planów finansowych 

samorządowych instytucji kultury i samodzielnego publicznego zakładu 
opieki zdrowotnej oraz informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy 
Finansowej za I półrocze 2022 r.   

Głosy przeciw – brak 
Głosy wstrzymujące się – brak  

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   

 

Radny Sebastian Skaja stwierdził, że brakuje spotkań dotyczących planów 

na następne lata. Chodzi głównie o plany inwestycyjne. Miały odbywać się 

spotkania i zapadać wspólne decyzje. Radny zwrócił uwagę na 3 sprawy: 

1) Parking przy kościele w Kamieniu Krajeńskim po zlikwidowaniu 

parkingu przy ul. Dworcowej. Mieszkańcy zwracają na to uwagę, 

ponieważ nie mają gdzie zaparkować.    

2) Świetlica w Niwach. Podkreślił, że każda wieś zasługuje na to, aby mieć 

swoją świetlicę. Zebrania odbywają się w prywatnym pomieszczeniu. 

Stwierdził, że na miejscu mieszkańców, radnych i urzędników 

przyjąłby na przystanku autobusowym.  

3) Droga w Nowej Wsi. Podkreślił, że będzie to zgłaszał tak długo, aż ta 

droga powstanie. Stwierdził, że nawet jak nie będzie radnym to będzie 

przychodził na sesję i o tym mówił. Nie może być tak, że jakaś wieś nie 

ma świetlicy czy chociażby 100 metrów asfaltu.   

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że realizowane inwestycje 

uzgodnione są z radnymi np. ul. Matejki, ul. Długa, ul. Kusocińskiego, Mała 

Cerkwica, Dąbrowa. Przeszło to przez Radę i uzyskało akceptację. Czasami 

pojawia się dodatkowy program tak jak np. 300 tys. zł na wodociąg Zamarte 

– Jerzmionki. Takie zadania wprowadzane są do inwestycji i przedstawiane 

Radzie.  

Burmistrz podkreślił, że droga w Nowej Wsi nie została ujęta                     

w planach, ale sporo dróg jest wykonywanych.  
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 Odnośnie świetlicy w Niwach podkreślił, że właściciel pomieszczenia,           

w którym odbywają się zebrania nigdy nie widział przeciwskazań. Sam 

również bierze udział w tych spotkaniach. Burmistrz stwierdził, że jeżeli 

wystarczyłoby środków to nie byłoby problemu, aby wybudować taką 

świetlicę.   

 

Radny Sebastian Skaja zaproponował, żeby w przyszłym roku spotkać się                

u niego w garażu. Ma odpowiednią ilość krzeseł. Zaoszczędzi się na energii. 

W mieście jest ciemno, a radny zapewni u siebie światło i jeszcze przygotuje 

kanapki.  

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLI/292/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 

Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 
Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   

 

Radny Jacek Kucharski nawiązał do trwającego remontu chodnika przy ul. 

Szkolnej. Stwierdził, że należałoby zakończyć to kompleksowo i znaleźć 

środki na materiał na wykonanie łącznika od ul. Szkolnej do szkoły. Zapytał 

czy jest taka wola i czy zostanie to wykonane.   

 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak. Powinno zostać to 

wykonane w całości.    

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLI/293/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2022 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 

2022 (17), podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.   
 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XLI/294/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia             
31 sierpnia 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie zasad udzielania 
dotacji spółkom wodnym, trybu postępowania w sprawie udzielania dotacji            
i sposobu jej rozliczania, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.   
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

Ad.11. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

Radna Sabina Lubińska zapytała ilu obywateli Ukrainy na chwilę obecną jest 

na terenie Gminy Kamień Krajeński.  
 
Dyrektor MGOPS Beata Błoch odpowiedziała, że jest to 56 osób.  

 
Radna Sabina Lubińska zapytała również na jakim etapie jest realizacja 

projektu ścieżka rowerowa Kamionka – Zamarte.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski wskazał na trudności w tym zakresie. 

Podkreślił, że przekaże radnej informację na następnej sesji lub komisjach. 
Skontaktuje się w tej sprawie z GDDKiA w Bydgoszczy.   

 Następnie poinformował również o wizycie Ministra Kowalczyka                  
w Więcborku. 
 

Sołtys wsi Płocicz Tomasz Kalla zgłosił problem z przepustem na drodze 
gminnej w Płociczu w kierunku drogi krajowej od strony Sępólna 
Krajeńskiego. W miejscu tym załamuje się asfalt.    

 
Burmistrz Wojciech Głomski podziękował za przekazaną informację. Postara 

się, aby miejsce to zostało zabezpieczone.  
 
Ad.12. Zamknięcie obrad sesji.    

 
K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              

XLI sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady XLI sesji zakończono.  
  

  P r z e w o d n i c z ą c y  

Protokołowała                                                     Rady Miejskiej 

/-/ Izabela Turzynska 

                                                                          /-/ Kazimierz Warylak  


